
Årsmøte 2020

Velkommen til Årsmøte i Vikebygd Grendeutval

I år berre som skriftleg utgåve grunna pandemien



Dagsorden
Dagsorden blir noko annleis no når Årsmøtet for 2020 blir gjennomført skriftleg. 
Alle dokument og anna underlag ligg tilgjengeleg på vikebygd.no

Det blei sett dato for å komme med innspel og kommentarar til underlaget som ligg ute.
Elles vil alt innhald vere som vanleg og alle saker blir handsama på ein god måte.

Styret i VGU er enig om at skriftleg Årsmøte for 2020 er ei god løysning slik forholda er med 
pandemien. Styret meinte det var viktig at Årsmøte blei gjennomført før sommaren.

Føljande må godkjennast:

- innkalling
- sakslista
- rekneskap
- endra vedtekter
- nytt styre for 2021

Føljande er også skrive om i Årsmelinga 2020:

Styresamansetjing 2020
Årsmelding
Saker frå Vikebygd Grendeutval
SØK-midlar 2019
vikebygd.no
Innkomne forslag



Godkjenning av innkalling

- Publisert på vikebygd.no og vikebygd.org

- Oppslag på Joker Vikebygd

- Facebook – «Oppslagstavla»

________________________________________

- Årsmelding blir ikkje trykka opp
- men berre lagt tilgjengeleg på vikebygd.no



Sakslista for Årsmøte

Sakslista:

1. Årsmelding 2020
2. Saker i Grendeutvalet
3. Innkomne forslag
4. Rekneskap 2020
5. Endra vedtekter
6. Val av nytt styre



Styresamansetjing 2020

Leiar: Gunn Vikingstad (2 år) – 2020
Nestleiar: Gunnar Birkeland (2 år) – 2020
Sekretær: Espen Årvik (1 år) - (På val) 2019
Kasserar: Håvard Tveit  (1 år) - (På val) 2019
Styremedlem: Stein Andor Sundve (1 år) - (På val) 2014
Vara: Geir Tveit (2 år) – 2020

Valkomité: Frode Tindeland
Elisabeth Julsrud (På val)
Ingrid Mathilde Sørvåg (På val)

Revisorar: Kjell Atle Barane
Rolf Alne – (På val)

Vikebygd Grendeutval - Brønnøysund-registeret - Org.nr: 911 694 654. 

Nytt styre vart vald etter førre årsmøte  13. februar 2020 på Bygdahuset. 

Styresamansetjinga var i 2020 som følgjer:



Årsmelding 2020
Vikebygd Grendeutval - Brønnøysund-registeret - Org.nr: 911 694 654. 

I fjor var det Årsmøte for Vikebygd Grendeutval den 13. februar 2020 og nytt styre blei vald inn på 
vanleg måte utfrå kandidatar som Valkommiteen la fram. 

Årsmøte var berre ein månad før pandemien traff Noreg, men det har likevel vore avholdt 4 ordinære 
utvalsmøter. Dette er same antal som for 2019, men møteaktiviteten har vore svært redusert på 
grunn av pandemien. Det er difor heller ikkje vore like mykje aktivitet som tidlegare år.

Likevel har det vore aktivitet i «kullissane» i forhold til ulike saker som VGU held påtrykk på. 
Faste aktivitetar som utdeling av SØK-midler og anna har vore gjennomført som vanleg.

VGU har også motteke svært få meldingar om aktuelle saker å ta opp frå innbyggjarane.
Vi ynskjer at alle som har forslag, idéer eller andre saker dei vil at VGU skal ta opp vidare meldes inn 
på vår e-post adresse: post@vikebygd.no

Det har likevel vore noko aktivitet i 2020:

mailto:post@vikebygd.no


Sakslista for Årsmøte

Sakslista:

1. Årsmelding 2020
2. Saker i Grendeutvalet
3. Innkomne forslag
4. Rekneskap 2020
5. Endra vedtekter
6. Val av nytt styre



Endring av postnummer

ENDRING AV POSTNUMMER – TROVÅG

VGU vart kjent med søknaden om endring av postnummer gjennom ein artikkel i Grannar. 

Velforeninga søkte, Posten innvilga og kommunen kunne evt gi uttale til vedtaket. 

VGU var i kontakt med kommunen, men det vart ikkje sendt uttale derifrå. Vårt ynskje var at 

kommunen  sendte uttale og ba om at avgjerd vart utsett inntil saka om grensejustering var klar. 

Slik vart det ikkje. I etterkant av dette er det gjort vedtak om at grensejusteringa for Trovågfeltet er 

avslått.



KORLEIS AUKE TILFLYTTING TIL BYGDA?

Sentralisering og lite tilflytting til bygdene er ei utfordring i heile landet og Vikebygd er ikkje eit unntak i så 

måte. Me treng «alle me kan få» og særleg unge familiar. Dei er grunnlaget for å oppretthalde m.a. barnehage 

og skule. Det er ingen enkle svar på denne utfordringa (og ein blir kanskje aldri ferdig med saka?), men dette 

året har VGU gjort dette:

• Lagt til rette for Frokost-TV sending på TV-Haugaland frå Vikebygd. Takk til alle som stilte opp og gjorde det 

til ei flott sending! Takk til Rune Birkeland som sette TV-Haugaland på ideen! 

• Etablert samarbeid med Bjoa og Imsland (Grendeutvala) mtp samarbeid rundt tilflytting til bygdene våre. 

Første «steg» var eit besøk til Skånevik der me fekk ei orientering om «Skånevikprosjektet»; korleis dei

jobba for å auke tilflyttinga og kva resultat dei fekk den gongen. I etterkant av dette har me drøfta korleis me

kan jobbe vidare og det er etablert eit styre med to representantar frå kvar bygd. Kommunen er 

representert i dette styret. Samling av arbeidsgruppa var planlagt men stansa opp grunna smittesituasjonen.   

Tilflytting til bygda



Aktivitet på Dommersnes

HAVVIND/DOMMERSNES

VGU har hatt eit møte med 

prosjektleiinga i Kværner ( hausten 2020).

VGU har bidratt med å samle inn oversikt 

over utleigebustadar og gjort desse 

tilgjengelege for Kværner. 

Kværner er opptatt av at prosjektperioden 

skal bli bra for bygda også og det vil bli 

holdt «dialogmøter» gjennom heile 

prosjektperioden.



Utbedring Vikevegen
VIKEVEGEN

Standard, bredde og slitasje på Vikevegen har vore ei utfordring lenge – og 

utfordringane auke med auka trafikk til industriområdet. 

VGU har vore i kontakt med kommunen, fylkeskommunen og politikarar 

med mål om å få midler til utbedring. 

Grannar hadde og ein reportasje om vegstandarden og dei utfordringane 

det inneber dagleg.  «Kva som har virka» er usikkert, men det er i alle fall 

sett av tre millionar til utviding av møteplassar.

VGU i samarbeid med Kjell Gangstø har gitt innspel på kor dei største 

utfordringane er og kva som bør ha prioritet. Arbeidet er i gang og slik det 

ser ut nå er litt av dei tilsendte framlegga gjennomført. Samtidig ser det 

også ut til at det vil vere fleire utfordringar igjen når arbeidet er avslutta. 

I fylgje Anne Sofie Sandvik i kommunen jobbe dei mot fylkeskommunen for 

at Vikevegen skal få prioritet og at det skal bli sett av meir til utbedringar, 

men dei kjem ikkje i mål med det i denne omgang.

Utklipp frå grannar.no - Foto: Jon Edvardsen



Felles uttale 

BARNEHAGE- OG SKULEBRUKSPLANEN

Nedlegging av barnehagen og skulen er (igjen) blitt tema - denne gongen i framlegg til barnehage- og 

skulebruksplan for Vindafjord. VGU og FAU ( foreldrenes arbeidsutval, skulen ) har gitt felles uttale til 

planen. Grunna smittesituasjonen har annonserte folkemøter blitt avlyst og saka er nå utsett til våren 

2021. 

Utklipp frå vindafjord.kommune.no



Fiber

FIBER I NORDABYGDA

Ny telemast er nå under utbygging på Tindeland, forhåpentligvis vil dette gi god mobildekning over 

heile nordabygda og mulighet for godt brukande mobilt breiband til alle.

SØK AS har hatt møte med Haugaland Kraft og har pusha på å få fortgang i ny HS/fiber linje frå 

Svalland til Kvamme. Haugaland Kraft vil ikkje komme med noko gjennomføringstidspunkt  for dette 

utenom at dei seier den står på fremdriftsplanen.

For at det skal være aktuelt for Haugaland Kraft å bygge fiber til alle er me og avhengig av eksterne 

midlar frå SØK AS og at kommunen får midlar til og støtta utbygginga.



SØK-midlar for 2019
15. mars 2020 var søknadsfristen for å kunne søkje om midlar frå SØK som 
vart tildelt Vikebygd. 

For 2019 utgjorde desse midlane 90.000 kr og blei vidare tildelt 8 prosjekt.

• Årvik skulemuseum

• Musikk i Vik-festivalen

• Vikebygd Amatørteater

• Lio velforening

• Vikebygd KFUK KFUM speidarar

• Styret i Øvrabø Skulehus

• Vikebygd Motorbåtforening

• Vikebygd bygdahus



Det har også blitt avsett eit beløp på 40.000 kr som VGU kan 
disponera til anna målretta aktivitet.

Av desse midlane blei det brukt 15.000 kr for å få i stand ei 
lokal sending frå Vikebygd, i samarbeid med TV Haugaland.

Vikebygd var ramma for heile sendinga med fleire lokale 
innslag frå ulike stader i bygda, 26. september 2020.

SØK-midlar for 2019



vikebygd.no 

• vikebygd.no er ein nettstad om Vikebygd i 
Vindafjord kommune. Her finn du alt du 
treng vite om bygda og sikkert litt til!

• Enten du er fastbuande, har hytte, er på 
besøk eller du ynskjer å bu her, finn du 
nok noko av interesse.

• vikbygd.no er ingen nyheitskanal, men 
inneheld berre faktainformasjon om 
bygda og alt ho har å by på.



Handlingsplan 2020 - 2024

Handlingsplan for 2020-2024

• Fokus på handgripelege oppgåver

• Handsame forslag som kjem frå innbyggjarane

• Være eit bindeledd mellom innbyggjarane og kommunen

• Ha ansvar for tildeling av SØK-midlar

• Aktivitetar med mål om auka tilflytting til bygda

• Oppgåver nytt styre vel å fokusera på



Sakslista for Årsmøte

Sakslista:

1. Årsmelding 2020
2. Saker i Grendeutvalet
3. Innkomne forslag
4. Rekneskap 2020
5. Endra vedtekter
6. Val av nytt styre



Innkomne forslag
1. Stupetårn på moloen i båthavna. Dette tror jeg kan bli et fint supplement til bygdas 

barn og ungdom siden det allerede er en god del aktivitet der i badesesongen. 

Det trenger ikke å være så stort, kostbart eller voldsomt. F.eks. som bildet viser 

ligger disse variantene mellom 7 000 - 13 000,- Juridisk er det kanskje 

båtforeningen som disponerer området men håper og tror at det skal gå an å finne 

en enighet der? 

Det aller beste hadde vært om vi klarte å få med oss ungdommen - da er vi litt 

sikrere til at det ikke blir hærverk på dette senere.

Rolf Julsrud



Innkomne forslag
2. Dagsturhytte på Trodlanibba (eller andre mer egnede plasser). Å gå turer i fjell og mark er 

i vinden som aldri før. At speideren aldri har hatt flere noteringer vitner om dette. 
Begrepet "dagsturhytter" er et relativt nytt ord, men beskrivende for fenomenet. Tanken 
er å ta tak over hodet til å nyte nista / kaffekoppen eller bare ha en hvil på turen. Jeg ser 
det er flere i distriktet som jobber med dette og da tenker jeg at det må vi vikebuen også 
klare? 
Igjen - aner ikke hvem som eier området, men det er jo mulig å undersøke om flere tenner 
på ideen. Her er f.eks. den som Etne skal sette opp.

Rolf Julsrud



Sakslista for Årsmøte

Sakslista:

1. Årsmelding 2020
2. Saker i Grendeutvalet
3. Innkomne forslag
4. Rekneskap 2020
5. Endra vedtekter
6. Val av nytt styre



Årsrekneskap - 2020

Sjå forstørra utgåve neste side… 



Årsregnskap - 2020



Sakslista for Årsmøte

Sakslista:

1. Årsmelding 2020
2. Saker i Grendeutvalet
3. Innkomne forslag
4. Rekneskap 2020
5. Endra vedtekter
6. Val av nytt styre



Forslag til endring i vedtekter
Vikebygd Grendeutval – har foreslått nokon få endringar og tilpassingar i gjeldande vedtekter. 
Brønnøysund-registeret - Org.nr: 911 694 654 

Utkast til endring
Endringene kan lesast på dei neste sidene og er merka med raud tekst. Endringane gjeld stort sett at 
vedtektene skal samsvara meir med slik vi velger å gjere ting i dag, enn for snart ti år sidan.

Elles har vi endra navnet frå Vikebygd Gredautval til Vikebygd Grendeutval. Ser vi på andre grendelag 
i kommunen er alle navngitt som Grendeutval... 
Også «logoen» vi brukar nyttar namnet Grendeutval som er korrekt skrivemåte.

Alle som måtte ha komentarar eller forslag til fleire endringar, meldes dette til post@vikebygd.no

mailto:post@vikebygd.no


Forslag til endring i vedtekter

Sjå forstørra utgåve dei neste sidene… 



Forslag til endring i vedtekter
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Forslag til endring i vedtekter
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Forslag til endring i vedtekter
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Sakslista for Årsmøte

Sakslista:

1. Årsmelding 2020
2. Saker i Grendeutvalet
3. Innkomne forslag
4. Rekneskap 2020
5. Endra vedtekter
6. Val av nytt styre



Styresamansetjing 2020

Leiar: Gunn Vikingstad (2 år) – 2020
Nestleiar: Gunnar Birkeland (2 år) – 2020
Sekretær: Espen Årvik (1 år) - (På val) 2019
Kasserar: Håvard Tveit  (1 år) - (På val) 2019
Styremedlem: Stein Andor Sundve (1 år) - (På val) 2014
Vara: Geir Tveit (2 år) – 2020

Valkomité: Frode Tindeland
Elisabeth Julsrud (På val)
Ingrid Mathilde Sørvåg (På val)

Revisorar: Kjell Atle Barane
Rolf Alne – (På val)

Vikebygd Grendeutval - Brønnøysund-registeret - Org.nr: 911 694 654. 

Nytt styre vart vald etter førre årsmøte  13. februar 2020 på Bygdahuset. 

Styresamansetninga vart sett saman som følgjer:



Styresamansetjing 2021

Leiar: Gunn Vikingstad (1 år) 2020
Nestleiar: Gunnar Birkeland (1 år) 2020
Sekretær: Espen Årvik (2 år) 2019
Kasserar: Hanna Strømberg  (2 år) 2021
Styremedlem: Stein Andor Sundve (1 år) 2014
Vara: Geir Tveit (1 år) 2020

Valkomité: Frode Tindeland (1 år) 2019
Håvard Tveit (2 år) 2021
Ingrid Mathilde Sørvåg (1 år) 2019

Revisorar: Kjell Atle Barane (1 år) 2020
Johan Owe (2 år) 2021

Vikebygd Grendeutval - Brønnøysund-registeret - Org.nr: 911 694 654. 

Nytt styre frå skriftleg Årsmøte 2020 – Mai 2021 – vikebygd.no. 

Styresamansetninga er sett saman som følgjer, men kan endrast på første utvalsmøte:



Velkomen til nytt styre!

Styret i Vikebygd Grendeutval 2021:

Leiar: Gunn Vikingstad (1 år) 
Nestleiar: Gunnar Birkeland (1 år)
Sekretær: Espen Årvik (2 år)
Kasserar: Hanna Strømberg (2 år)
Styremedlem: Stein Andor Sundve (1 år)
Vara: Geir Tveit (1 år) 

Vikebygd Grendeutval – Ser fram til å ta fatt på nye oppgåver i 2021.


